
 
 

 
KRAJEVNA SKUPNOST  OLMO – PRISOJE 

Oljčna pot 4, 6000 Koper 
_____________________________________________________________________________________________________ 
 
Datum: 10.04.2025 

 
 

ZAPISNIK 

 
2. IZREDNE SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OLMO – PRISOJE, ki je bila 

v ponedeljek   24.03.2025 ob 18:30 na sedežu KS Olmo - Prisoje 

 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 

Podpredsednica sveta Astrid del Ben je ugotovila: 

 

- Da je od  10 članov in članic sveta KS Olmo-Prisoje prisotnih 10 članov in svet je sklepčen. 

-Prisotni člani sveta so: Angel Šav, Vladislav Jović, Astrid del Ben, Mirko Tadić, Klemen 

Maučec, Đorđo Ćulibrk, Naser Krasniqi, Lara Drčič, Sani Kamenčič in Slobodan Popović. 

-Opravičeno odsotni: / 

 

Podpredsednica sveta krajevne skupnosti je uvodoma pozdravila vse prisotne ter 

predlagala vsebino dnevnega reda kot sledi: 

 

1. Seznanitev z odstopno izjavo in postopek za izvolitev novega predsednika/predsednico 
 

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani in članice sveta z dvigom rok 

soglasno potrdili predlagani dnevni red. 

 

Sklep št. 1IZ-2/25 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje so sklepčni in potrjujejo predlagani dnevni 

red.   

Izid glasovanja: 

ZA: 10/10 PROTI: 0/10 VZDRŽAN: 0/10 

 

 

Točka 1. Seznanitev z odstopno izjavo in postopek za izvolitev novega 
predsednika/predsednico 

 

Člani in članice so bili pisno po meilu in telefonsko seznanjeni o izstopni izjavi 
predsednika A. Šava. Sledila je razprava. 
 



A.Šav obrazloži zakaj je do tega prišlo. Poudarja, da s to potezo ne beži iz funkcije in ne 
meče puške v koruzo. Župan je ignoriral sprejet sklep krajevne skupnosti in na sestanku 
sprejel nekaj novega. Vi ste me imenovali in vi me razrežite. 
 
S. Popović pove, da je bil na tem sestanku s krajani in se mu zdi neverjetno, da je župan 
povozil naš sprejet sklep. Da se zavrže 302 glasov krajanov, ki so glasovali za in upošteva 
202 glasov, da se zavrže naš sklep, kar smo dve leti delali in sprejmali. To je nekorektno. 
Razumem in spoštujem g. Šava, da je naredil tako in podal odstop. 
 
A.del Ben pove, da je MOK želela že od vsega začetka eno cono, krajevna skupnost jim je 
pa dodelila 4. 
 
Podpredsednica predlaga, da se preide k dnevnemu redu. 
 
N. Krasniqi predlaga za predsednico A. del Ben, katera se zahvali in pove, da ne sprejme. 
 
Podpredsednica A. del Ben predlaga za novega predsednika Vladislava Jović, saj se trudi 
in angažira za dobro naših krajanov, je zelo aktiven član. 
 
S. Popović prosi A. Šava, da prekliče odstop in ostane predsednik. Ne zato, da ne bi zaupal 
V. Joviću, ampak glede na to kako se je predsednik boril za najti rešitve, je prav, da mu 
izkažemo podporo. Predlagam, da si predsednik izbere ekipo, ki mu bo pomagala, da 
bomo še bolj učinkoviti. 
 
K. Maučec pove, da ne glede na to kar bomo glasovali, bom oba podprl. Verjamem, da se 
bo ulična gonja nadaljevala in tega si Angel ne zasluži, je naredil preveč dobrega za naše 
krajane. Krajani žal dnevno videvajo predsednika, ne pa župana 
 
V. Jović se zahvali podpredsednici za predlog in zaupanje. Pove, da v tem trenutku tega ne 
more sprejeti. Eden od razlogov je ta, kar se je zgodilo in to mu ni všeč. Že od sestanka 
ima v glavi, da moramo dati Angelu podporo. 
 
N. Krasniqi pove, da smo na prvi seji soglasno sprejeli in podprli predsednika. Bil sem 
navdušen kako smo delali. Navdušenje je minilo, ko je prišlo do uvedbe režima. Moramo 
iti naprej, imamo še veliko stvari za naredit v naši KS. 
 
A.Šav pove, da ima jasno stališče in da ne beži od odgovornosti. Da je ob popolni podpori 
sveta sposoben speljati mandat do konca. 
 
K. Maučec pove, da tudi člani in članice moramo biti enotni, ne glede na to kar smo sprejeli. 
Da sklep, ki ga tukaj sprejmemo, ko stopimo ven stojimo vsi za sklepom, ki smo ga sprejeli. 
 
 

Seje ne zaključimo, ampak preložimo nadaljevanje na naslednji torek 01.04.2025 ob 18.30. 

 

 

 

 



 

 

Nadaljevanje 2. izredne seje 

Datum: 10.04.2025 

 
 

ZAPISNIK 

 
2. IZREDNE SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OLMO – PRISOJE, ki je bila 

v torek  01.04.2025 ob 18:30 na sedežu KS Olmo - Prisoje 

 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 

Podpredsednica sveta Astrid del Ben je ugotovila: 

 

- Da je od  10 članov in članic sveta KS Olmo-Prisoje prisotnih 9 članov in svet je sklepčen. 

-Prisotni člani sveta so: Angel Šav, Vladislav Jović, Astrid del Ben, Mirko Tadić, Klemen 

Maučec, Đorđo Ćulibrk, , Lara Drčič, Sani Kamenčič in Slobodan Popović. 

-Opravičeno odsotni: Naser Krasniqi 

- Ostali prisotni: župan Aleš Bržan, Alenka Plahuta (MOK), krajani (seznam lista 

prisotnosti) 

 

 

Župan uvodoma pozdravi vse prisotne. In obrazloži zakaj je na sestanku s krajani povozil 

sklep krajevne skupnosti. Sam rad sledim sprejetim sklepom krajevne skupnosti ampak v 

tej situaciji in glede na potek sestanka s krajani, je bil sprejet tak sklep, ker smatram, da 

niso bile vse možnosti izkoriščene, da se predela še možnost ene skupne cone, da 

naredimo še eno analizo in anketo za krajane. Cenim vaš trud in vso vašo energijo za 

delovanje v krajevni skupnosti. 

 

S. Popovič pove, da ne razume zakaj se je tako odločil. Oljčna pot je glede parkiranja v 

najslabšem položaju, ni korektno, da se jim ne gre naproti. Najti moramo načine da 

povečamo število parkirnih mest, zato vas župan prosim, da to obljubite. 

 

Župan pove, da žal tega ne more obljubiti. Investicije v naši občini moramo korektno 

razdeliti med vse občane. Vsa štetja in analize kažejo, da je število parkirnih mest dovolj. 

 

18:46 župan zapusti sejo 

 

Podpredsednica sveta krajevne skupnosti  je pozdravila vse prisotne ter predlagala 

vsebino dnevnega reda kot sledi: 

 



1. Seznanitev z odstopno izjavo in postopek za izvolitev novega predsednika/predsednico 
 

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani in članice sveta z dvigom rok 

soglasno potrdili predlagani dnevni red. 

 

Sklep št. 1IZ-2/25 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje so sklepčni in potrjujejo predlagani dnevni 

red.   

Izid glasovanja: 

ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9 

 

 

Točka 1. Seznanitev z odstopno izjavo in postopek za izvolitev novega 
predsednika/predsednico 

 
 
Sklep št. 2IZ-2/25 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo, da so seznanjeni z odstopno 

izjavo predsednika g. Angel Šava. 

 

Izid glasovanja: 

ZA: 8/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 1/9 

 

Tudi tokrat S. Popovič predlaga za predsednika g. Angela Šava 

 

Sledi razprava in sprejet je bil sklep: 

 

Sklep št. 3IZ-2/25 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo, da se za predsednika sveta KS 

Olmo – Prisoje ponovno imenuje Angela Šav. 

Izid glasovanja: 

ZA: 8/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 1/9 

 
Podpredsednica se zahvali za glasovanje in predaja besedo predsedniku. 
 
Predsednik se zahvali za izkazano zaupanje in upa, da se bodo stvari v naši KS obrnile na 
bolje. Žal imamo ljudi, ki tu živijo brez pitne vode, velike probleme s kanalizacijo, slabe 
dostopne poti, neurejene zadeve, zato nas čaka še veliko dela. 
 
A.del Ben pove, da naj si predsednik izbere novega podpredsednika oz. podpredsednico in 
poda odstop mesta podpredsednice. 
 
K. Maucec predlada, da se V. Jovića imenuje za podpredsednika. 
 
Sledi razprava in sprejet je bil sklep 
 



Sklep št. 4IZ-2/25 

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo, da se za podpredsednika sveta 

KS Olmo – Prisoje imenuje Vladislava Jović. 

Izid glasovanja: 

ZA: 7/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 2/9 

 
Po formalnem delu imenovanja predsednika in podpredsednika odpre predsednik 
razpravo in poda besedo prisotnim krajanom. Sledi razprava o parkirnem režimu. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19:45 

 

Zapisala:                                                                                         Predsednik sveta KS Olmo - Prisoje 

 

Mateja Koren Medved                                                                   Angel Šav, l.r. 

Tajništvo KS 
 

 


